



和景華人聯誼會
CHINESE ASSOCIATION OF WOKING

Chinese Community Project (CCP) Halloween Party 25th Oct 2016



With Halloween fast approaching and following last year's success, CCP is going to host a Halloween-themed party over the half term holidays again:

Date: Tuesday 25th October 2016

Time: 11:00 – 15:00

Activities: Pumpkin carving, luncheon party, games

Dress code: Halloween- themed fancy dress (optional)

Venue: Old Woking Community Centre, Sundridge Road, Woking, GU22 9AT

Admission fee: Adult and children's fees are the same. Member £1 per person, Non-member £2 per person. Those who are unable to bring any food to share with group will pay an extra £3 per person or £6 per family. Children must be accompanied by adults.

Please bring your own pumpkins, carving knives, bowls (for the pumpkin seeds/waste). There will be prizes for the best carved pumpkins. All entries will be allocated a number, and the winners will be chosen by your votes! We would encourage everyone to design their own pattern although we will provide some patterns for your reference at the event.

Both members and non-members of the Chinese Association of Woking are welcome. To book your place, please contact our CCP Co-ordinator, Fanhong, either via email ccp@cawoking.org.uk or the CCP WeChat group.



和景華人聯誼會
CHINESE ASSOCIATION OF WOKING

关于和景华人联谊会举行 2016 年万圣节派对的活动预告



金秋十月，南瓜丰收的季节，又将迎来一年一度的欢乐万圣节，南瓜雕刻比赛也成为了我们和景华人联谊会每年为孩子们准备的传统节目了。为此，今年的半学期假期间 CCP 又将举办一次万圣节派对。

时间：2016 年 10 月 25 号 11: 00---15: 00

地点：Old Woking Community Centre, Sundridge Road, Woking GU22 9AT

内容：南瓜雕刻、午餐聚会、游戏

具体活动要求：欢迎大家穿上万圣节的节日盛装参加派对。参加南瓜雕刻比赛的朋友请自带南瓜与雕刻工具以及装挖出来的南瓜瓢用的盆子。照以往，我们会给每个雕刻完的作品标号，请大家投票评比出雕刻得最好的几位选手，并且给予奖品鼓励。欢迎大家事先准备好自己喜欢的图案，可以打印出来带到 CCP 进行现成雕刻。我们也会提供部分普通的图案，供大家选择。

费用：不论大人小孩会员每人交一镑，非会员两镑，请大家自带一份小菜，菜的量根据每家参加人数备足。如果未带食物分享的，每人另交三镑或每家交六镑，参加儿童需有成人陪同。

我们诚邀会员非会员们带孩子们参加。有兴趣者请发邮件给 CCP 负责人孔繁红 ccp@cawoking.org.uk 报名或在微信 CCP 活动信息发布群里报名参加。